
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 21 
października 2009 do dnia 17 listopada 2009 r. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Mostkowo z prośbą o zwiększenie 
planowanych wydatków w § 4440 Odpisy na ZFŚS dla SP w Mostkowie. Burmistrz 
postanowił poinformować, iż szkoła musi wygospodarować środki w ramach 
własnego funduszu. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PM Nr 2 "Pod Topolą" w spr. 
dofinansowania do nagród konkursowych potrzebnych do realizacji projektu 
edukacyjnego "Tydzień Ziemi". Burmistrz postanowił przyznać kwotę 700,00 zł ze 
środków GFOŚIGW. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Domu Dziecka z Barlinka z 
prośbą o pomoc i zabezpieczenie w planie budżetu gminy na 2010 r. kwoty 
dofinansowania na potrzeby wychowanków placówki. Burmistrz postanowił 
poinformować, iż przy projekcie budżetu nie widzi możliwości ujęcia jakichkolwiek 
środków na dofinansowanie działalności Domu Dziecka. W przypadku zwolnienia się 
środków w trakcie roku budżetowego zostanie rozważona możliwość wsparcia 
finansowego placówki. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zarządu HDK Klub "Drzewiarz" z 
Barlinka z prośbą o dofinansowanie okolicznościowego spotkania "zasłużonych 
krwiodawców" z okazji Dni Honorowych Dawców Krwi. Burmistrz rozpatrzył 
wniosek pozytywnie i postanowił przyznać dofinansowanie w wysokości 500,00 zł. 

5.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szpitala Powiatowego w Barlinku z 
prośbą o przyznanie dotacji na rzecz Szpitala w wysokości opłaconego podatku od 
nieruchomości za 2009 rok w kwocie 19.450,00 zł. Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawcę, iż przedmiotowa dotacja zostanie ujęta w projekcie 
budżetu i przedstawiona Radzie Miejskiej na listopadowej sesji Rady. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BOK w Barlinku z prośbą o 
potwierdzenie gotowości udzielenia pożyczki w roku 2010 w kwocie 150.000,00 zł na 
realizację dwóch projektów w ramach Funduszu Małych Projektów Interreg IVA, 
związanych z organizacją imprez kulturalnych. Burmistrz postanowił poinformować, 
iż przy tworzeniu projektu budżetu na 2010 r. pożyczka została ujęta w planie. 

7.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Urzędu Miejskiego w Choszcznie z 
prośbą o rozważenie możliwości udzielenia pomocy finansowej dla rodzin 
poszkodowanych wybuchem pożaru w Choszcznie. Burmistrz z przykrością 
zawiadomił, iż nie widzi możliwości wsparcia, gdyż w roku bieżącym w gminie 
Barlinek również były trzy pożary i pomoc była niezbędna. 

8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Gimnazjum dla Dorosłych z prośbą o 
zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80110, § 4440 Odpisy na ZFŚS. 
Burmistrz poinformował, iż dyrektor musi wygospodarować środki w ramach 
własnego funduszu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 w Barlinku z prośbą o 
zwiększenie środków finansowych w § 4170 wynagrodzenia bezosobowe i § 4300 
zakup usług pozostałych. Środki niezbędne są na zatrudnienie trenera 
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środowiskowego na kompleks boisk ORLIK 2012 oraz zlecenia firmie zewnętrznej 
ochrony boiska do czasu rozstrzygnięcia przetargu. Burmistrz uznał wniosek za 
zasadny. Postanowił przygotować stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej dot. 
zwiększenia kwoty w wysokości 3.500,00 zł na wynagrodzenia bezosobowe oraz 
przygotować stosowne zarządzenie Burmistrza na zwiększenie kwoty w wysokości 
9.516,00 zł na zakup usług pozostałych. 

10. Burmistrz Barlinka zobowiązał RF do opracowania szczegółowych zasad 
refundowania szkieł i opraw do okularów niezbędnych do pracy przy komputerze. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru inspektora nadzoru dla zadania 
"Przebudowa budynku warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa w Barlinku". 
Po konsultacjach z Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego Burmistrz uznał 
protest i postanowił zawrzeć umowę na nadzór z firmą "Projektowanie i nadzory 
budowlane" W. Krasowski, której oferta jest druga pod względem ceny. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru inspektora nadzoru dla zadania 
"Remont drogi gminnej do Moczydła". Otrzymano trzy oferty. Burmistrz postanowił 
wybrać ofertę firmy "Projektowanie i nadzory budowlane" W. Krasowski, za cenę 
15.000,00 zł. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru wykonawcy dla zadania 
"Przebudowa budynku warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa w Barlinku." 
Po sprawdzeniu ofert 6 wykonawców wezwano do uzupełnienia ofert i jednego do 
wyjaśnienia oferty ze względu na podejrzenie niskiej ceny. Najniższą cenę 
zaoferowało konsorcjum TENSOR Structural Design i Zakład Usługowo - Handlowy 
Zofia Kurzymska za cenę 1.165.588,00 zł. Po wyjaśnieniach Burmistrz postanowił 
zawrzeć stosowną umowę z w/w konsorcjum. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o zawarcie 
umowy na budowę sieci wodociągowej na działkach 85/3 i 22/1 obr. Krzynka. Po 
analizie Burmistrz postanowił pozytywnie zaopiniować wniosek, pod warunkiem 
wykupu przez wnioskodawcę działki o nr ewid. 22/1 obr Krzynka, przeznaczonej pod 
drogę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uzgodnienia projektu budowy sieci 
wodociągowej i kanalizacyjnej wraz z przepompownią ścieków przy ul. Wiśniowej. 
Burmistrz pozytywnie przyjął przedstawiony projekt. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany oferty cenowej na lampę 
uliczną. Firma Solar Solution złożyła 12.10.2009 r. nową ofertę cenową na lampę 
uliczna w związku z propozycją zainstalowania lampy o lepszych parametrach 
technicznych na obecną chwilę wraz z turbiną wiatrową i wydajniejszą oprawą. 
Obecna oferta wynosi 19.398,00 zł brutto. Burmistrz pozytywnie zaakceptował ofertę 
i postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. rewitalizacji obszarów 
zdegradowanych w gminie Barlinek - potencjalne źródło dofinansowania w ramach 
RPO 2007-2013 Działanie 5.5.1 "Rewitalizacja obszarów zdegradowanych". Po 
analizie Burmistrz postanowił przygotować stosowny program dot. rewitalizacji 
obszarów zdegradowanych w gminie Barlinek - potencjalne źródło dofinansowania w 
ramach RPO 2007-2013 Działanie 5.5.1 "Rewitalizacja obszarów zdegradowanych", 
obejmującej obszar od ul. Dworcowej po koniec ul. Gorzowskiej w Barlinku, tzw. 
obszar Starego Miasta. 
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8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozliczenia inwestycji pn: 
"Przebudowa drogi gminnej od m. Równo do m. Laskówko". Po analizie Burmistrz 
postanowił naliczać, zgodnie z umową, kary umowne dla wykonawcy tj. Zakładu 
Ogólnobudowlanego Cz. Klemenski z Nowogródka Pomorskiego. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy sieci wodociągowej i stacji 
uzdatniania wody we wsi Moczydło. Zapoznał się z pismem inż A. Skrzyszewskiego o 
dodatkowe wynagrodzenie w wysokości 6.000,00 zł netto za opracowanie oceny 
oddziaływania na środowisko. Po analizie Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z decyzją Wojewody Zachodniopomorskiego o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dot. budowy drogi nr 156. Burmistrz 
polecił RG i RGM sprawdzenie nieruchomości, które będą wchodziły w pas drogi 
wojewódzkiej i przeanalizowanie, czy gmina będzie mogła dochodzić ewentualnego 
odszkodowania. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. regulacji stanu prawnego nabytych na 
podst. postanowienia Naczelnika Urzędu Skarbowego przez Gminę Barlinek 
nieruchomości działki nr 560/14 i 560/39. Burmistrz postanowił, aby RGM wystąpiło 
o założenie księgi wieczystej dla nieruchomości dz. nr 560/14 i 560/39. Natomiast dla 
pozostałych nieruchomości Burmistrz polecił rozeznać, czy istnieje możliwość 
przejęcia ich w trybie administracyjnym. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. III edycji programu Orlik 2012. 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z dyrektorem SP w Mostkowie, celem 
omówienia tematu i rozeznania potrzeby skorzystania z programu Orlik 2012. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. programu Ministra Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego - "Rozwój infrastruktury kultury". Burmistrz postanowił 
przystąpić do programu i przygotować stosowny wniosek, na który można było by 
pozyskać środki finansowe na przygotowanie dokumentacji technicznej dot. budowy 
biblioteki miejskiej w Barlinku. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. regulacji stanu prawnego drogi 
publicznej na działce nr 77/4 obr. Dzikówko gm. Barlinek. Po analizie Burmistrz 
postanowił, aby RI wycofał wniosek o wydanie decyzji celu publicznego i wystąpił z 
wnioskiem do ANR o przejęcie w/w gruntu na mocy uchwały RM o drogach 
publicznych. Jednocześnie Burmistrz polecił RG dokonanie procedury podziałowej 
wskazanego terenu. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. propozycji udziału w projekcie 
"Internet dla zachodniopomorskiej wsi". Po analizie Burmistrz wstępnie potwierdził 
zainteresowanie Gminy przystąpieniem do w/w inicjatywy. Ostateczna deklaracja 
przystąpienia Gminy Barlinek do projektu zostanie złożona po pozytywnej decyzji 
Rady Miejskiej w Barlinku. W związku z czym Burmistrz postanowił skierować 
stosowny projekt uchwały w/w sprawie do Rady Miejskiej. O powyższym 
poinformował Stowarzyszenie "Miasta w Internecie". 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją i projektem umowy firmy NORD TRAS 
w spr. wytyczania i oznakowania tras Nordic Walking. Pozytywnie zaopiniował 
projekt umowy i postanowił podpisać umowę. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przyjęcia delegacji z Francji w 
dniach 03-09 lipca 2010 r. Polecił zbilansować koszty pobytu delegacji. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wyjazdu do Schneverdingen na 
spotkanie trójstronne miast partnerskich w dniach 11-14 czerwca 2010 r.  

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy uzbrojenia terenu na Osiedlu 
Górny Taras w Barlinku - Etap II i budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w ul. 
Moniuszki i Chopina. Burmistrz wyraził zgodę na rezygnację z części uzgodnień w 
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zakresie w jakim uzgodnienia w opiniach ZUDT nr 254/2008 i 465/2008 pokrywają 
się z wnioskiem PWK "Płonia" na obszarze Górnego Tarasu. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu drogi dojazdowej do PG Nr 1 
w Barlinku ul. Leśna 10 poprzez położenie dywanika bitumicznego. Koszt wykonania 
to ok. 22.000,00 zł. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie remontu w/w 
drogi dojazdowej w ramach zlecenia dyrektora PG Nr 1. Koszt prac pokryty zostanie 
kwotą 17.000,00 zł w ramach posiadanych środków przez gimnazjum, pozostała część 
przez Urząd Miejski. Burmistrz postanowił zlecić wykonanie powyższego remontu z 
wolnej ręki firmie Trans Complex. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu drogi gminnej do Moczydła. 
W wyniku przetargu nieograniczonego na w/w zadanie wpłynęło 5 ofert, z których 
żadna nie została odrzucona. Najkorzystniejszą ofertę przedstawiła firma EUROVIA 
S.A. - 1.159.775,15 zł brutto. Burmistrz postanowił wybrać firmę jako wykonawcę 
zadania i w następstwie zawrzeć stosowną umowę. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców sołectwa Jarząbki dot. 
budowy drogi do m. Jarząbki Kolonia. Burmistrz postanowił poinformować, iż ze 
względu na duży zakres inwestycji przewidziany na 2010 r. nie ma możliwości 
realizacji przedmiotowego zadania w przyszłym roku w ramach zadań 
inwestycyjnych. Jednocześnie zawiadomił, iż niezbędne naprawy i remonty drogi 
wykonywane będą w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z fakturą za roboty budowlane na zadanie 
'Przebudowa drogi Równo -Laskówko", wystawioną przez Pana Klemenskiego. 
Zgodnie z opinią radcy prawnego Burmistrz postanowił naliczać kary należne zgodnie 
z umową i wystawić notę obciążeniową. 

24.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem z odbioru przebudowy drogi Pustać - 
Podgórze. Burmistrz postanowił złożyć wyjaśnienia do Urzędu Marszałkowskiego 
zgodnie z protokółem odbioru oraz zebrać wszelkie wyjaśnienia w sprawie od 
inspektora nadzoru. Jednocześnie Burmistrz postanowił wstrzymać wszelkie płatności 
dla inspektora nadzoru przedmiotowego zadania. 

25.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. konieczności wykonania prac 
drogowych związanych z remontem nawierzchni na przedłużeniu ulicy Leśnej przy 
nowopowstałym boisku "Orlik 2012". Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie w/w 
prac drogowych. Prace zlecone zostaną Przedsiębiorstwu Robot Inżynieryjnych i 
Drogowych s.c. z Zieleniewa na kwotę 5.000,00 zł brutto. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem właściciela sklepu mięsnego przy ul. 
Przemysłowej 14 w Barlinku z prośbą o przywrócenie dojścia do sklepu, które było 
przystosowane m.in. dla osób niepełnosprawnych. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek i postanowił wykonać w/w pracę w ramach bieżącego utrzymania. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozstrzygnięcia przetargu na 
Termomodernizację Publicznego Gimnazjum Nr 1 przy ul. Leśnej 10 w Barlinku 
obejmująca wymianę stolarki okiennej i drzwiowej w segmentach A, B i C”. Na w/w 
przetarg wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejszą ofertę przedstawiło P.H.U. AGAT P. 
Wasilewski z Barlinka za cenę 23.228,80 zł brutto. Burmistrz zaakceptował ofertę i 
postanowił zawrzeć stosowna umowę. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. dotyczące 
wyrażenia zgody na podłączenie się do sieci oświetlenia ulicznego ul. Górnej lub ul. 
Różanej. Burmistrz wyraził zgodę na podłączenie się do sieci oświetlenia ulicznego z 
zastrzeżeniem, ze należy uzyskać odpowiednie warunki od ENEA. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przygotowania słupów 
oświetleniowych dla zasilenia oświetlenia świątecznego przy ul. 1-Maja w Barlinku. 
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W celu zlecenia montażu gniazd na 15 słupach oświetleniowych telefonicznie 
skontaktowano się z wykonawcami. Najkorzystniejszą ofertę przedstawił P. M. 
Czechowski za cenę 120 zł brutto za 1 słup oświetleniowy, tj. 1.800,00 zł brutto. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował ofertę i postanowił zlecić wykonanie w/w prac. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. budowy cmentarza komunalnego przy ul. 
Szosowej w Barlinku- kolumbarium. Burmistrz postanowił nie wprowadzać żadnych 
zmian i kolumbarium budować zgodnie z założeniami w projekcie. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z prezentacją monitoringu miejskiego, obejmującego 
obszar Urzędu Miejskiego w Barlinku. Burmistrz postanowił wezwać na rozmowy 
firmę ANMIT ze Szczecina, która jest wykonawcą monitoringu, celem omówienia 
kosztów wykonania w/w zadania. Jednocześnie Burmistrz polecił rozeznać koszty 
wykonania monitoringu miejskiego przy UM w innych firmach. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dokumentacją projektową na zadanie pn." 
Przebudowa nawierzchni drogowych wraz z budową kanalizacji deszczowej w m. 
Mostkowo". Po analizie nie wniósł uwag i zaakceptował dokumentację. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem aktualizacji WPI Gminy Barlinek na lata 
2009 - 2016 wraz ze sprawozdaniem z jego realizacji i naniósł do projektu poprawki. 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. zmiany koordynatora i przejęcie 
dodatkowych obowiązków związanych z realizacją projektu "Ponad granicami - 
wspólna przyszłość regionu Środkowego Nadodrza" w ramach projektu "Norweski 
mechanizm finansowy". Na koordynatora wyznaczono P. Małgorzatę Bogacką.  
Burmistrz jednocześnie zaakceptował i przyjął aneks do w/w projektu. 

35.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. utwardzenia placu dojazdu do garaży 
przy ul. Jeziornej w Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił, iż gmina może 
pokryć koszty materiałów na wykonanie utwardzenia placu, natomiast właściciele 
garaży pokryją koszty robocizny. W związku z w/w propozycją Prezes Barlineckiego 
TBS zorganizuje spotkanie z właścicielami garaży celem omówienia i podjęcia 
decyzji w przedmiotowej sprawie . 

36. Burmistrz postanowił, że w ramach prowadzonej inwestycji przy ul. Jeziornej w 
Barlinku, tj. remontu drogi zostanie wykonany dodatkowo jeden wjazd na 
nieruchomość nr 231/4. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. konkursu dla gmin 
"Geoinformacja w praktyce - akademia INSPIRE". Burmistrz wyraził zgodę na 
przystąpienie do w/w konkursu. Reprezentować Gminę będą M. Gajdemska i K. 
Paszek. 

2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z nowym załącznikiem graficznym Barlineckiego 
TBS Sp. z o.o. o rozważenie możliwości odsprzedaży na rzecz Wspólnoty 
Mieszkaniowej Przemysłowa 6 wskazanego terenu w celu wybudowania 
murowanego zasieku na odpady komunalne. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę 
na wskazaną lokalizację celem wybudowania murowanego zasieku na odpady 
komunalne z możliwością wieloletniego wydzierżawienia terenu. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją lokalizacji budowy strażnicy OSP w 
Lutówku na działce nr 363/14 Obr. Równo. Burmistrz postanowił wystąpić do 
ANR w Szczecinie z prośbą o nieodpłatne przekazanie w/w nieruchomości na 
mienie gminy Barlinek z przeznaczeniem na cele budowy strażnicy OSP wraz z 
pomieszczeniami na świetlicę wiejską. 
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OSP Rychnów w spr. przeniesienia 
syreny alarmowej z obiektu byłej strażnicy w Rychnowie na nowo oddany w 2008 
roku. Burmistrz uznał wniosek za zasadny. Polecił skonsultować ze Skarbnikiem 
w/m z jakiego źródła można sfinansować w/w zadanie. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Rychnowa o zakup donic 
kamiennych w celu zagospodarowania terenu wokół przystanku autobusowego w 
Rychnowie. Burmistrz uznał wniosek za zasadny, wyraził zgodę na zakup donic, 
ale do wysokości środków finansowych posiadanych przez sołectwo. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
przejęcia obiektu budowlanego w Moczydle na działce nr 41, w którym znajduje 
się mienie publiczne - świetlica wiejska. Burmistrz wyraził swoje stanowisko, iż 
proponuje budowę nowego obiektu świetlicy w Moczydle i postanowił skierować 
w/w opinię Barlineckiego TBS Sp. z o.o. do Rady Miejskiej z prośbą o zajęcie 
stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
sprzedaży działek gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 52/12 i 52/13 obr. 
Dziedzice po pierwszych negatywnych przetargach. Burmistrz postanowił 
wstrzymać kolejną sprzedaż w/w nieruchomości. Jednocześnie polecił 
zamieszczać na stronach BIPu Urzędu Miejskiego informacje o planowanej 
sprzedaży działek na terenie miasta i gminy Barlinek.. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Zakładu Usług Geodezyjno - 
Kartograficznych H. Kądziołka z prośbą o przyjęcie wyceny podziału działki nr 
566/3 przy ul. Bocznej, wg stawki ustalonej w umowie zawartej w dniu 
16.02.2009 r. W dniu 30.10.08 r. zamówiono w w/w firmie podział geodezyjny 
działki nr 566/3 na podst. umowy zawartej z Gminą w dniu 27.04.2007 r. ważną 
do 31.12 2008 r., gdzie cena za usługę wynosiła 3416,00 zł. Po analizie Burmistrz 
postanowił dodać kwotę 700,00 zł do ceny ustalonej wg w/w umowy. 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nie wykonania w terminie 
zabudowy jednostki planistycznej UC na Górnym Tarasie w Barlinku, na działce 
nr 2119 przez firmę Multi - Form II Sp. z o.o. z siedzibą w Tychach. W związku z 
powyższym Burmistrz postanowił przystąpić do naliczania dodatkowych opłat z 
tyt. użytkowania wieczystego 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania ogrodzenia boiska 
sportowego w m. Krzynka ( 24 m/b). Po analizie Burmistrz polecił przygotować 
stosowny wniosek o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na przyszły 
rok w wysokości 16.000,00 zł i przedłożeniu Skarbnikowi w/m. Jednocześnie 
polecił ewentualne rozważenie wykonania całego ogrodzenia boiska w m. 
Krzynka (113 m/b), gdzie szacowana kwota to 30.000,00 zł.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wydania w 2009 r. decyzji tzw. 
opłaty planistycznej, opłat z tyt. wzrostu wartości nieruchomości w związku z 
uchwaleniem lub zmiana mpzp; dot. wypłaconych w 2009 r. odszkodowaniach za 
obniżenie wartości działki w związku z uchwaleniem lub zmiana mpzp; dot. 
zgłoszonych w 2009 r. przez właścicieli lub wieczystych użytkowników 
nieruchomości żądaniach wobec Gminy, jeżeli korzystanie Z nieruchomości stało 
się niemożliwe bądź istotnie ograniczone w związku z uchwaleniem lub zmiana 
mpzp. W w/w sprawach nie wydano decyzji, nie wypłacono odszkodowań i nie 
było żadnych żądań. Przedmiotową informację Burmistrz skierował do Rady 
Miejskiej. 

12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wyznaczenia przewodniczącego oraz 
członków komisji przetargowej na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
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Gminy Barlinek, ozn. w ewidencji gruntów działką nr 1010/13 poł. przy ul. 
Jeziornej. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie obr. Krzynka. Na 
terenie tym odnotowuje się coraz większe zainteresowanie inwestycyjne, 
wpływają wnioski o ustalenie warunków zabudowy dla małych osiedli. W celu 
zahamowania przypadkowych zamierzeń inwestycyjnych na tym obszarze 
należałoby jak najszybciej przystąpić do sporządzenia planu zagospodarowania. 
Burmistrz wyraził zgodę na przystąpienie do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego po zakończeniu opracowania zmiany studium 
uwarunkowań. Burmistrz zobowiązał RG, aby w miesiącu listopadzie b/r 
rozpisano przetarg na przygotowanie projektu zmian studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego jednostki planistycznej Prądno. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy Inwest - Bud S.C. B. Smola i J. 
Nożyńska - Smola na wykonanie wyceny określającej wartość rynkową 
nieruchomości dla ustalenia odszkodowania za działki wydzielone pod drogi 
publiczne lub poszerzenie istniejących dróg publicznych. Cena brutto za 
sporządzenie jednego operatu to 700,00 zł. Burmistrz zaopiniował ofertę 
pozytywnie i postanowił zlecić wykonanie operatu. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozszerzenia obszaru podstrefy 
Kostrzyńsko - Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Barlinku. Burmistrz 
postanowił wyznaczyć, spośród terenów wyznaczonych w mpzp przy ul. 
Okrętowej i Szosa do Lipian, najatrakcyjniejsze tereny z punktu widzenia 
inwestycji, a następnie zorganizować spotkanie z ich właścicielami celem 
uruchomienia na tereny inwestycyjne i rozszerzenie obszaru podstrefy 
Kostrzyńsko - Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Barlinku. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. podziału terenu, działka nr 774/6 
na potrzeby podwórek dwóch wspólnot mieszkaniowych przy ul. Gorzowskiej w 
Barlinku. Burmistrz postanowił poinformować zainteresowanych, iż po dokonaniu 
analizy terenów pomiędzy ul. Gorzowską i Kwiatową zleci geodecie wydzielenie 
działki niezbędnej do prawidłowego funkcjonowania Wspólnoty. Po 
przygotowaniu wyceny Burmistrz wystąpi z ofertą sprzedaży terenu z 95% 
bonifikata, po uprzednim uzyskaniu zgody rady Miejskiej w Barlinku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. rezygnacji sołtysa wsi Płonno z 
pełnionej funkcji z końcem b/r. Burmistrz postanowił zorganizować zebranie 
sołeckie, celem przygotowania do wyboru nowego sołtysa wsi Płonno. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dalszym postępowaniem w spr. sprzedaży 
działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 347/2 obr. 1 Barlinek po drugim 
negatywnym przetargu. Burmistrz postanowił odstąpić od procesu zbycia 
przedmiotowej działki gruntu. Przekazał sprawę do RGM i polecił złożyć ofertę 
dzierżawy w trybie ograniczonym dla użytkowników, którzy mają dostęp do 
działki 347/2 obr. 1 Barlinek. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Szczecin ul. 
Tomasowska o nabycie działek gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 3/3 i 3/4 poł. 
w m. Okunie. Po analizie Burmistrz postanowił przystąpić do procesu zbycia 
przedmiotowych działek w drodze przetargu, przy czym najpierw należy wystąpić 
o wydanie decyzji o warunkach zabudowy dla dwóch obiektów na w/w terenie. 

20.  Burmistrz Barlinka polecił RG przygotować działkę nr 231/4 do zbycia. 
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     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Szczecińskich Kopalni Surowców 

Mineralnych S.A. w Szczecinie znak DGG/4868/09 w sprawie zaopiniowania aneksu 
do dokumentacji rekultywacji terenów kopalni kruszywa naturalnego „Krzynka”. 
Burmistrz postanowił poinformować, iż zgodnie z kompetencjami winni wystąpić w 
w/w sprawie do Starosty Powiatowego. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starosty Myśliborskiego znak 
GKN.III.6018R-7/09 dotyczący wydania opinii w sprawie określenia kierunku 
rekultywacji działek po wydobyciu kopaliny ze złoża piasków kwarcowych 
„Barlinek”. Po analizie Burmistrz postanowił zaopiniować pozytywnie rekultywację o 
kierunku zadrzewieniowym bądź parkowym terenów poeksploatacyjnych 
obejmujących działki nr 560/4, 560/5, 560/6 oraz części działek nr 560/10, 560/14, 
560/15, 560/16 poł. w obr. 1 m. Barlinek. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wyjaśnieniami Barlineckiego TBS Sp. z o.o. na 
temat rozbiórki obiektu z zespołu folwarcznego w Laskówku oraz informacją nt. 
kosztów opracowania oceny stanu technicznego obiektów wraz z dokumentacją 
zdjęciową w sprawie wykreślenia z rejestru budynków położonych przy ul. Grodzka 
nr 4,5,7 i ul. Różanej nr 2 i 15. Burmistrz postanowił złożyć wyjaśnienia do 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków zgodnie z informacją otrzymaną od BTBS 
Sp. z o.o. Jednocześnie zobowiązał RGM do zorganizowania spotkania ze Społeczną 
Radą Ochrony Zabytków ze Szczecina odnośnie obiektów znajdujących się na terenie 
miasta i gminy Barlinek będących w ewidencji konserwatora zabytków. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wypowiedzenia umowy oddania w 
dzierżawę bez zachowania terminu wypowiedzenia na nieruchomość oznaczoną w 
ewidencji gruntów działką nr 233/4 oraz na cz. dz. nr 232 o pow. 44,94 m2 w związku 
z zaległościami czynszowymi. Burmistrz postanowił wypowiedzieć w/w umowę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia postąpienia i wysokości 
wadium na dzierżawę w drodze przetargu ustnego ograniczonego do właścicieli 
działek nr 142/22, nr 152/24, nr 142/23, nr 142/11 nr 142/17 ( ob. Ożar gm. Barlinek) 
nieruchomości gruntowej, oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 142/12 o pow. 
0,2000 ha ( droga), położoną w obrębie Ożar gm. Barlinek, stanowiącej nieruchomość 
Gminy Barlinek. Burmistrz ustalił postąpienie w wysokości 0,02 zł, a wadium w 
wysokości 10,00zł. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zmianę zapisu w 
umowie oddania w dzierżawę nieruchomości w zakresie zmiany przeznaczenia 
nieruchomości na cele magazynowe związane z prowadzeniem działalności rolniczej. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił wydać stosowne zarządzenie w 
w/w sprawie, jednocześnie zmieniając stawkę za dzierżawę. Burmistrz zobowiązał RG 
do uregulowania stanu prawnego przedmiotowej nieruchomości. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. sprzedaży ślizgu rynnowego ( 
ślizgawki) znajdującej się na terenie Pensjonatu pod Sosnami. Burmistrz postanowił 
ogłosić przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż w/w ruchomości. Stawka czynszu 
wywoławczego 300,00 zł, wysokość wadium 300,00 zł. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie obciążenia kosztami opracowania 
dokumentacji niezbędnej do ustalenia służebności przesyłu osoby, na rzecz której 
ustala się służebności przesyłu na nieruchomościach komunalnych. 

9. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 
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10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na rzecz najemcy. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. ul. Kossaka 4/1 w 
spr. likwidacji podtapiania budynku. Burmistrz postanowił przekazać wniosek do 
Przedsiębiorstwa Wodociągowo - Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku z 
prośbą o przeanalizowanie i zajęcie stanowiska w sprawie. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem umowy na eksploatację i 
administrowanie kanalizacji oraz oczyszczalni ścieków we wsi Mostkowo przez SM 
"Astra" na okres od 01.11.2009 do 31.10.2012 r. Burmistrz pozytywnie zaopiniował 
przedmiotową umowę i postanowił ją podpisać. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. Aktualizacji Planu Gospodarki 
Odpadami dla Gminy Barlinek na lata 2009 - 2012 z perspektywą na lata 2013 - 2016 
oraz "Oceny oddziaływania na środowisko Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i 
Gminy Barlinek na lata 2009 - 2012 z perspektywą na lata 2013- 2016". Aktualizacja 
wynika z zapisów art.14 ust.14 ustawy z 27 kwietnia 2001 o odpadach, w związku z 
tym należy zabezpieczyć w budżecie na 2010 r. środki finansowe na przygotowanie 
aktualizacji ww. Planu. Burmistrz postanowił zabezpieczyć środki w wysokości 
15.000,00 zł na w/w cel. 

14. Burmistrz Barlinka ponownie zapoznał się ze sprawą dot. wniosku "Nieruchomości 
Development" Sp. z o.o. Barlinek o dzierżawę gruntu działki nr 167/86 obr. 2 przy ul. 
31 Stycznia w Barlinku. Postanowił zmienić ustalenia z dnia 08.10.2009 r. i polecił 
RGM przygotować stosowną umowę dzierżawy na w/w teren, stawka czynszu 200,00 
zł miesięcznie. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją współpracy z Zakładem Rolniczo - 
Przemysłowym "Farmutil HS" S.A. w Śmiłowie w zakresie wywozu i 
unieszkodliwiania produktów ubocznych pochodzenia zwierzęcego z terenu Gminy 
Barlinek. Firma podała stawkę ryczałtową obowiązującą w 2010 roku w kwocie 
250,00 zł netto miesięcznie, co daje ok. 3660,00 zł brutto rocznie na wywóz i 
unieszkodliwianie produktów ubocznych pochodzenia zwierzęcego. Burmistrz 
postanowił nawiązać współpracę z zakładem 'Farmutil HS" S.A i jednocześnie 
zabezpieczyć w budżecie na rok 2010 środki na przedmiotowe zadanie.  

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu dot. 
zaleceń z protokołu z oględzin terenu wyrobiska na ul. Pełczyckiej z dnia 29.09.2009; 
dot. usunięcia drzew z nawisów na skarpie. Burmistrz postanowił wystosować pismo 
do Starosty Myśliborskiego w spr. sprawdzenia toku realizacji decyzji dot. nałożenia 
na właściciela władającego terenem wyrobiska przy ul. Pełczyckiej w Barlinku 
obowiązku przywrócenia środowiska do stanu właściwego, jednocześnie podkreślając 
opóźnienia w realizacji w/w decyzji.  

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Usług Projektowo - 
Inwestycyjnych "PLAN" w spr. wyrażenia zgody na odprowadzenie ścieków 
deszczowych do rowu zlokalizowanego na działce nr 256/1 oraz zgody na przebieg 
projektowanej sieci. Burmistrz postanowił poinformować, iż uzgadnia pozytywnie 
sprawę odprowadzenia wód deszczowych do rowu zlokalizowanego na działce nr 
256/1 obr. 2 m. Barlinek. Jednocześnie informuje, że zgodnie z wpisem w rejestrze 
gruntów władającym nieruchomością dz. nr 257/4 obr. 2 m. Barlinek jest Starosta 
Myśliborski, w związku z tym należy się zwrócić w spr. uzgodnienia przebiegu 
projektowanej sieci deszczowej do Starostwa Powiatowego. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Powiatowego Lekarza Weterynarii w spr. 
powołania przez Burmistrza rzeczoznawców do przeprowadzenia szacowania zwierząt 
akwakultury. Po analizie Burmistrz postanowił przygotować ogłoszenie w 
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przedmiotowej sprawie. Jednocześnie wydał zarządzenie powołując na dzień 
dzisiejszy na rzeczoznawcę do przeprowadzenia szacowania Panów: T. Izdebskiego i 
K. Paszka. 

19. Burmistrz Barlinka postanowił zawiadomić oferentów o rozstrzygnięciu przetargu 
pisemnego nieograniczonego na dzierżawę "Terenów potartacznych" przy ul. 
Jeziornej w Barlinku. Działając zgodnie z kryteriami wyboru oferty - określonymi w 
ogłoszeniu o przetargu wybrano ofertę firmy "AXPO" Sp. z o.o. z siedzibą w 
Myśliborzu przy ul. Północnej 21. Burmistrz postanowi przygotować i zawrzeć 
stosowna umowę dzierżawę. 

20.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami uchwał w spr. wydzierżawienia na czas 
nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Barlinek o nr działek 131/6 obr. 2 Barlinek, 651/11 i 674 obr. 2 Barlinek, 
651/16 obr. 2 Barlinek, 269/2 obr. 2 Barlinek. Burmistrz zaakceptował i postanowił 
skierować projekty do Rady Miejskiej.  

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
zmiany błędnego zapisu dot. położenia nieruchomości znajdującej się w zarządzeniu 
Burmistrza Nr 28/2009 z dnia 19.02.2009 oraz w uchwale Rady Miejskiej nr 
XXXIII454/2009 z dnia 29.01.2009 r. Burmistrz postanowił skierować stosowny 
projekt uchwały do Rady Miejskiej z jednoczesnym uchyleniem uchwały nr 
XXXIII/454/2009 z błędnym zapisem. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. 
wydzierżawienia nieruchomości gruntowej zabudowanej (jeden lokal użytkowy z 
przeznaczeniem na prowadzenie działalności gosp. 33,60 m2) na czas nieoznaczony. 
Nieruchomość zabudowana poł. przy ul. Niepodległości 35a na działce ozn. w 
ewidencji nr 233/4 obr. 2 Barlinek. Burmistrz postanowił przygotować i skierować 
stosowny projekt uchwały w w/w sprawie do Rady Miejskiej. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. programu 

współpracy na rok 2010 Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego i pozytywnie 
zaakceptował przedmiotowy projekt. 

2. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. powołania komisji do przeprowadzenia 
otwartego konkursu ofert na stanowisko "trenera środowiskowego". 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami kierowników referatów w/m, iż 
wszystkie wnioski z posiedzeń Burmistrza z kierownikami są realizowane na bieżąco, 
nie ma niezrealizowanych wniosków. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. programu 
współpracy na 2010 rok Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego i postanowił skierować 
go do Rady Miejskiej w Barlinku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem ze spotkania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, które odbyło się 30.10.2009 r. w Urzędzie Miejskim. 

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 
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1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dot. zmiany organizacyjnej i 
finansowej związanej z przejęciem obiektu Orlik 2012 przy PG Nr 1 przy ul. 
Leśnej w Barlinku oraz sprawą ochrony obiektu. Po analizie Burmistrz wyraził 
zgodę na przeorganizowanie ochrony i przeprowadzenie procedury przetargowej 
związanej z wyłonieniem firmy ochraniającej obiekt szkoły i kompleksu 
sportowego Orlik 2012. Do czasu wyłonienia stałej ochrony zewnętrznej 
Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie dozoru obiektu Orlik 2012 firmie 
zewnętrznej. Polecił Dyrektorowi PG Nr 1 wystosować stosowny wniosek o 
zabezpieczenie środków finansowych w budżecie w wysokości. 9.000,00 zł na 
powyższe. Jednocześnie Burmistrz wyraził zgodę, do czasu wyłonienia stałego 
trenera środowiskowego, na zatrudnienie instruktora na czas 5 godzin dziennie. 
Polecił Dyrektorowi PG Nr 1 zbilansować i przedstawić koszty związane z 
zatrudnieniem instruktora. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. rezygnacji z przebudowy 
budynku gospodarczego na garaż przy ul. Lipowej w Barlinku. Burmistrz polecił 
RG przygotować przedmiotową nieruchomość do sprzedaży. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Szkolnego Związku Sportowego 
Zarządu Głównego w Warszawie, iż w ramach programu "Przeciwdziałanie 
poprzez sport agresji i patologii wśród dzieci i młodzieży 2009" w woj. 
zachodniopomorskim Ministerstwo Sportu i Turystyki z programu "Sport 
Wszystkich Dzieci" przyznało MLKS "Lubusz" sprzęt sportowy. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. stanu realizacji zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2008/2009 w szkołach i placówkach oświatowych 
w Gminie Barlinek. Przedmiotowe informacje postanowił skierować do Rady 
Miejskiej. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. podpisania stosownej umowy z 
trenerem środowiskowym, będącym przy boisku sportowym ORLIK 2012 przy ul. 
Leśnej w Barlinku. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie stosownych 
umów zlecenia z dwoma oferentami na trenera środowiskowego. Burmistrz na 
dzień dzisiejszy polecił zatrudnić trenerów na czas określony po odbiorze 
ORLIKA 2012 do końca bieżącego roku. Jednocześnie Burmistrz zapoznał się z 
protokołem kontrolnym Powiatowego Inspektora Sanitarnego obejmującego 
kontrolę PG Nr 1 przy ul. Leśnej. Burmistrz zobowiązał ROś do przygotowania 
pisma do Inspektora Sanitarnego informującego, iż wykonanie remontu stołówki 
w PG Nr 1 planowane jest na 2011 rok, zostanie przygotowana stosowna 
dokumentacja celem uzyskania zezwoleń na jej remont. W spr. dotyczącej 
spękanych fundamentów i ścian szczytowych budynku szkoły Burmistrz polecił 
wykonać zabezpieczenia murku oporowego i sukcesywnie wykonywać pozostałe 
zalecenia Inspektora Sanitarnego. 

 
 
 
 
  VII    W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PGK Sp. z o.o. w Barlinku w spr. 
rozszerzenia oświetlenia świątecznego. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i 
postanowił, aby rozszerzyć oświetlenie od Al. 1 Maja łącznie z Placem Laskera oraz 
przy budynku Urzędu Miejskiego. 
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2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku dot. zakupu 
toalet bezobsługowych oraz symulacją kosztów w różnych wariantach finansowania. 
Burmistrz postanowił przeanalizować wniosek pod kątem uwzględnienia środków 
finansowych na w/w zakup w budżecie na rok 2010. Jednocześnie zobowiązał PGK 
Sp. z o.o. do wskazania lokalizacji postawienia toalet bezobsługowych, uzgodnienia z 
Burmistrzem i w związku z tym wystąpienia o ustalenie warunków zabudowy. 

3.  Burmistrz Barlinka zobowiązał PGK Sp. z o.o. w Barlinku do przygotowania w formie 
pisemnej i w terminie nieprzekraczalnym do 15 listopada b/r koncepcji 
zagospodarowania nowego cmentarza komunalnego ze szczególnym uwzględnieniem 
budowy kaplicy.  

      Jednocześnie Burmistrz polecił przygotowanie informacji dot. zmiany lokalizacji 
siedzimy PGK Sp. z o.o. Burmistrz zwrócił się do Rady Nadzorczej przedsiębiorstwa 
o dopilnowanie w/w postanowień. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. marki nordic walking. Burmistrz 
wyraził zgodę na przygotowanie prezentacji marki pod hasłem "Barlinek- Europejska 
Stolica Nordic Walking" i przedstawienie w szkołach na terenie miasta i gminy 
Barlinek oraz na zorganizowanie cyklu szkoleń dla nauczycieli dot. nordic walking. 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z dyrektorami szkół w w/w sprawie. 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 

1. Gmina uczestniczyła w Poznańskich Targach Regionów i Produktów prezentując 
markę gminy nordic walking. Otrzymaliśmy wyróżnienie "Srebrny Kompas 2009 dla 
Mistrzów Turystyki, Gastronomii i Rozrywki" w kategorii - miasta. 

2. Odbyło się coroczne podsumowujące spotkanie z sołtysami gminy Barlinek. 
3. Burmistrz po raz pierwszy przyjął ślubowanie na pracownika administracji publicznej 

złożone przez pana Kazimierza Dolata. 
4. Odbyło się w Barlinku spotkanie gmin południa wojew. zachodniopomorskiego 

poświecone przygotowaniu wspólnego projektu rozwoju produktu nordic walking w 
ramach ZROT.  

5. Został otwarty Orlik przy PG Nr 1 w Barlinku przy ul. Leśnej. Z okazji 10 lecia 
Gimnazjum odbył się również jubileusz XXX Biegów Leśnych. 

6. W BOK odbył się jak co roku Dzień Seniora. W spotkaniu uczestniczyli seniorzy z 
Eberswalde. 

7. Zakończył się sezon lotowy gołębi pocztowych. Burmistrz uczestniczył w 
podsumowaniu sezonu. 

8. Burmistrz uczestniczył w podsumowaniu sezonu grupy kolarskiej z Barlinka. 
9. W Lutówku odbył się sołecki Dzień Seniora. 
10. Z okazji 55 lecia Związku Pszczelarzy odbyła się w SP Nr 1 w Barlinku uroczystość 

nadania sztandaru dla Koła pszczelarzy w Barlinku. Jednym z fundatorów była Gmina 
Barlinek. 

11. W Barlinku odbył się cykl szkoleń w ramach projektu "Dobre Prawo - Dobra Gmina". 
Gmina Barlinek jest partnerem tego projektu, finansowany jest on ze środków Unii 
Europejskiej w ramach programu Kapitał Ludzki. 

12. Uczestniczono w uroczystościach poświęconych 10-leciu powstania Powiatu 
Myśliborskiego. 

13. W SP Mostkowo odbyło się spotkanie z dyrektorem szkoły i sołtysem wsi poświęcone 
rozwojowi bazy sportowej na potrzeby szkoły i wsi. 

14. Zakończony został przetarg na dzierżawę tzw. terenów potartacznych. Wybrano firmę 
AXPO z siedzibą w Myśliborzu. 

15. Spotkano się z dzierżawcą gospodarstwa i folwarku w Strąpiu w spr. możliwości jego 
wykupu. 

16. Spotkano się z prezesem Okręgowego Związku Wędkarskiego w spr. bieżących 
związku. 

17. Spotkano się z inwestorami zabudowy szeregowej na Górnym Tarasie w spr. pomocy 
ze strony gminy przy realizacji tej inwestycji. 

18. Burmistrz spotkał się z v-ce marszałkami województwa zachodniopomorskiego w 
sprawach: dofinansowania remontu Strażnicy Strażackiej również na potrzeby 
Pogotowia Ratunkowego w Barlinku; dofinansowania modernizacji stadionu 
miejskiego w Barlinku; porozumienia pomiędzy samorządami dot. finansowania 
działania budowy drogi 156 do Barlinka. 

19. Odbyło się zebranie w spr. organizacji dożynek gminnych w roku 2010. 
20. Podpisano porozumienie z firmą NORD TRAS z Gorzów Wielkopolskiego, 

reprezentowana przez Panią Magdalenę Pietrowską w spr. wykorzystania marki 
gminnej tras NW w innych gminach. 

21. Odbyło się spotkanie ze wspólnotą Rynek 9 dot. remontu budynku. 
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22. Spotkano się z przedstawicielami Stowarzyszenia Pomocy dla dzieci z Domu dziecka 
"Promyk" w spr. dofinansowania programów pomocowych w roku 2010. 

23. Spotkano się z dyrektorem ZROT oraz Dyrektorem Wydz. Turystyki i Promocji 
Urzędu Marszałkowskiego w spr. finansowania zadań wynikających z wdrażania 
zadań marki NW. 

24.  Spotkano się z dyrektorem Oddziału banku Gospodarstwa Krajowego w spr. 
finansowania inwestycji komunalnych w 2010 roku. 

25. Uczestniczono w Targach Turystycznych Tour Salon w Poznaniu ze swoi stoiskiem 
oraz zaprezentowano na konferencji produkt marki NW. 

26. Odbyło się spotkanie Lokalnej Grupy Rybackiej poświęcone budowy strategii grupy. 
27. Odbyło się spotkanie z Komisją Oświaty z udziałem projektantów budowy Boiska 

Sportowego przy ul. Sportowej oraz Zarządem Pogoni Barlinek. 
28. Odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół, na którym omówiono propozycje działań 

związanych z wdrożeniem marki NW w szkołach podstawowych i gimnazjum. 
29. Uczestniczono w seminarium organizowanym przez Forum Inicjatyw Oświatowych w 

Barlinku. 
 


